
Styrelsemöte, Stora Högens samfällighetsförening 2016-08-02 
Närvarande hos Bengt Lindberg: 
Bengt Lindberg, Dieter Hartung, Berit Bolenius, Fredrik Larsson 
 
 

1. Mötet öppnas 
 

2. Dagordning godkänns 
 

3. Uppläsande av föregående styrelsemötesprotokoll. Inga synpunkter. 
 

4. Aktivitet angående förslag från Mathias gällande brevlådor på område. Dieter 
kontaktar Matthias för ytterligare information. 
 

5. Göteborg energi planerar att eventuellt behöva komma in på området och gräva ner en 
kabel. Vid behov av detta kommer Ordf. Bengt att underrättas. 
 

6. Bengt försöker ordna så att diken på åkervägen blir klippta. 
 

7. Gräsklippning på områdets lekplats kommer att ses över inför 2017. 
 

8. Ekonomi: 
 

Kommunbidraget för 2016, ansökan är skickad med verksamhetsberättelse både via 
mail och post den 2 aug. From 2017 skickas det endast via mail. 
 

9. Mötet avslutas 
 

 
Berit Bolenius  Bengt Lindberg  
Sekreterare   Vice ordförande 


